紀常會曾考慮的事宜一覽表 (川一九九八年七月至 二零零零年十二月)

List of issues considered by the Standing Committee

(from July 1998 to December 2000)

消防處

- 1. 開設 個新的消防總長職位
- 2. 開設一個副救護總長的新職級及新 常額職位

政府飛行服務隊

3. 空勤員職系和空勤主任職系合併建 議

有關紀律人員薪俸及服務條件的一般事宜

- 4. 建議劃一上班候命工作的補假率
- 5. 停止向新聘人員提供與房屋有關的 附帶福利
- 6. 空氣調節津貼
- 7. 公務員體制改革
- 8. 公務員入職薪酬檢討對紀律人員的 影響
- 9. 檢討工作相關津贴
- 10. 往返住所及辦事處交通費檢討
- 11. 新聘公務員附帶福利的建議
- 12. 新公務員入職制度下的傷亡福利

Fire Services Department

- 1. Creation of a new Chief Fire Officer Post
- 2. Creation of a new Rank and a new Post of Deputy Chief Ambulance Officer

Government Flying Service

3. Amalgamation of the Air Crewman Grade and Air Crewman Officer Grade

General issues concerning pay and conditions of service

- 4. Proposal to Standardise the Rate of Compensating Stand-by Duty by Time Off in Lieu
- 5. Cessation of Minor Housing Related Benefits for New Recruits
- 6. Air-Conditioning Allowance
- Civil Service Reform
- 8. The Civil Service Starting Salaries Review and its Implication for the Disciplined Services
- 9. Review of Job-Related Allowances
- 10. Review of Home-Office Travelling Expenses
- 11. Proposed Fringe Benefits for Recruits
- 12. Injury and Death Benefits Under New Civil Service Entry System

- 13. 家县及用具津贴
- 14. 取消考績關限及與增薪有關的《公務 員事務規例》改革
- 15. 檢討紀律部隊逾時工作津貼及相關 津貼

- 13. Furniture and Domestic Appliances
 Allowances
- 14. Abolition of Efficiency Bars and Reform on Civil Service Regulations on Increments
- 15. Review of Disciplined Services
 Overtime Allowance and Related
 Allowances